
نماینده مردم آبادان در مجلس شورای اسلامی 
و  نابودی  موجب  سهل انگاری  با  نباید  گفت: 
خشکی دو رودخانه کارون و بهمنشیر در استان 
خوزستان شویم بلکه باید جلوی این کار گرفته 

شود.
رئیس  با  نشست  در  محفوظی  مجتبی  سید 
شما  قطعاً  اینکه  بیان  با  زیست  محیط  سازمان 
بیش از ما از وضعیت محیط زیستی در استان ها 
مطلع هستید، اظهار کرد: بیش از ۱۱۰ سال پیش 
اولین چاه نفت در شهرستان مسجدسلیمان حفر 
آبادان  در  پالایشگاه  مدرن ترین  و  اولین  شد، 
ساخته شد ولی مردم این شهر مانع از انتقال گاز 

و نفت به دیگر استان های کشور نشدند.
لر  غیور  قوم  دو  استان  این  اینکه  بیان  با  وی 
و عرب را دارد، افزود: مردم این استان همیشه 
برای جان فشانی برای کشور پیش قدم بودند و در 

تاریخ این مرز و بوم ثبت شده است.

نماینده مردم آبادان در مجلس شورای اسلامی با 
طرح سوال »چگونه نفت به هزار کیلومتر بالاتر 
بیان  نمی شود؟«  وارد  استان  به  آب  اما  می رود 
استان  در  بهمنشیر  و  کارون  رودخانه  دو  کرد: 

اکنون  که  است  کشور  به کل  متعلق  خوزستان 
در حال خشک شدن هستند.

محفوظی عنوان کرد: اگر امروز استان تهران با 
مشکلاتی که ما با آن در استان خوزستان روبه رو 

از  مسائل  از  برخی  در  و  نیست  روبه رو  هستیم، 
کشورهای اروپایی پیشی گرفته است به واسطه 
مرکز  به  استان  این  از  که  است  گازی  و  نفت 

می رود.
در  شادگان  و  هور  تالاب  کرد:  تصریح  وی 
بین  از  که  تا  نشده اند  نوشته  علمی  جای  هیچ 
مضرات  و  نمی کند  ایجاد  را  مشکلی  آن  رفتن 
نماینده  وارد می کند.  اکوسیستم  برای  را  زیادی 
که  استان  جنوبی  شهر  سه  گفت:  آبادان  مردم 
دارای  است  شادگان  و  خرمشهر  آبادان،  شامل 
که  بودند  کشاورزی  برای  زمین  حاصلخیزترین 
اکنون با نرسیدن آب به این مناطق، زمین های 
شده  تبدیل  شوره زار  به  مناطق  این  کشاورزی 
در  نخل ها  اینکه  به  اشاره  با  است.محفوظی 
کرد:  اظهار  هستند،  مرگ  حال  در  منطقه  این 
زیست محیطی  مسائل  این  به  نکردن  رسیدگی 

خیانت به کل کشور است.

گفت:  اسلامی  شورای  مجلس  در  گتوند  و  شوشتر  مردم  نماینده 
اشتغال داشته و سرمایه گذاران  ایجاد  برای  توانایی زیادی  خوزستان 
داخلی و خارجی برای ورود به این استان له له می زنند، چرا حمایت 

نمی کنید؟
مجلس  علنی  صحن  در  گتوند  و  شوشتر  نماینده  گیلانی  سهراب 
رهایی  برای  موفقیت  عوامل  از  یکی  کرد:  اظهار  اسلامی  شورای 
فعال  و  اشتغال  ایجاد  اقتصادی،  و مشکلات  گرانی  از مسئله  کشور 

کردن بخش خصوصی است.
وی با انتقاد از شیوه رفتار با سرمایه گذاران نیز افزود: بخش خصوصی 
اخذ  و  گوناگون  حوزه های  به  ورود  برای  را  گانه   ۱7 فرآیند  یک 
مجوزهای لازم باید طی کند. همچنین در این رابطه، ببینید در وام  
دادن ها چه فساد و روالی وجود دارد تا به نتیجه برسد. چرا فکری 

نمی کنید؟
از سوی  تولید  نام جهش  به  جاری  نام گذاری سال  به  اشاره  با  وی 
مقام معظم رهبری اذعان داشت: وقتی ایشان جهش تولید را عنوان 
می کنند، مسئولین باید بگویند برای این موضوع چه کرده اند، و چه 
برنامه ریزی داشته اند و همچنین می خواهند چه کار کنند، تا نسبت به 

سال گذشته که شاهد جهش تولید باشیم.

وی ادامه داد: مسئولان مربوطه باید به صورت نقطه ای هم این ها را 
بگویند، استان های مختلف را هم باید ذکر کنند. وقتی از سیاست های 
اقتصاد مقاومتی صحبت می شود، باید ببینیم این موضوع در بیان شان 
اسناد  این ها  بفهمیم.  را  این ها  باید  ما  نمی گویند؟  چرا  کجاست؟ 

بالادستی ماست که رهبری خواسته اند.
صمت  وزارت  به  خطاب  خوزستان  استان  نمایندگان  مجمع  عضو 
بیان کرد: باید ملزم کنیم وزیر صمت یا همه وزرا را بر اساس اسناد 
را  موارد  این  پاسخ  اظهارنظرهایی که صورت می گیرد،  و  بالادستی 

بدهند.
وی با گلایه از وضعیت بازار خودرو گفت: خودرو چرا هر روز گران 
و  معدن  صنعت،  وزارت  می گفتند  اخبار  در  دیروز  همین  می شود؟ 
گران تر می شود.  باز خودرو  احتمالًا  و  است  بررسی  در حال  تجارت 

چرا در این مورد شفاف صحبت نمی کنید؟
معلوم  مشخصاً  که  خودرو  تولید  مورد  در  چرا  کرد:  اضافه  گیلانی 
است چه تعدادی تولید می شود و چه میزان مبلغی نیاز است شفاف 

نمی گویند؟ لابی های فساد را از این مسائل بردارید.
وی حمایت از بازار در این شرایط سخت کشور را ضروری دانست و 
در این رابطه اظهار داشت: بازار به خاطر موضوع کرونا به طور جدی 

آسیب دیده، اما به محض اینکه یک مقداری وضعیت سفید می شود، 
و  رفته  عزیزان  این  سراغ  به  سازمان ها  انواع  می شوند  باز  بازارها  و 
اصلًا  این  که  می کنند  طلب  آن ها  از  را  گوناگون  قبوض  و  مالیات 

صحیح نیست.
به مشکلات  از سخنانش،  دیگر  در بخشی  گتوند  و  نماینده شوشتر 
کشاورزی در استان خوزستان اشاره کرد و گفت: در دوران اوج فروش 
محصولات کشاورزی، صادرات آن، متوقف می شود. همین الان در 
خوزستان محصولات صیفی کاری بر زمین مانده است. سیب زمینی 

کاران، گوجه کاران و پیاز کاران با ضرر هنگفت مواجه شده اند.
این  افزود:  مجلس  رئیسه  هیئت  دادن  قرار  با خطاب  وی همچنین 
همه دعوت از وزرا، و بحث و این همه مواردی که نمایندگان عزیز 
می گویند، آخرش به کجا ختم می شود و چه نتیجه ای خواهد داشت؟ 

این را مردم باید بدانند.
در پایان علی نیکزاد، نائب رئیس مجلس شورای اسلامی در پاسخ به 
سخنان گیلانی گفت: تذکر شما کاملًا درست است و ما این موضوع 
را پیگیری می کنیم. دعوت از وزرا به درخواست تعدادی از نمایندگان 
آیین  در راستای بررسی مشکلات براساس مواد 235، 236 و 237 

نامه انجام شده است.

شاپور  جندی  پزشکی  علوم  دانشگاه  بهداشت  معاونت  سرپرست 
بیماری  با  تنگاتنگی  ارتباط  کرونا  به  ابتلا  اینکه  بیان  با  اهواز 
زیاد  در خوزستان  این عوامل خطر  فراوانی  دارد، گفت:  زمینه ای 
است و این عوامل باعث می شوند که کرونا در خوزستان از وفور 

بالاتری برخوردار شود.
را  جهان  کرونا،  که  زمانی  کرد:  اظهار  علوی  سیدمحمد  دکتر 
شد،   ایجاد  که  هیاهویی  همه  کنار  در  درآورد  خود  اشغال  به 
نگرش  دانش،  شامل  این شگفتی  داشت؛  همراه  به  نیز  شگفتی 

و فعالیت ها است.
و غذای  غذایی  امنیت  اصطلاح  دو  تغذیه  بحث  در  علوی گفت: 
سالم داریم؛ زمانی که از امنیت غذایی صحبت می شود به معنی 
این است که جامعه دسترسی مداوم به غذای سالم داشته باشد تا 
جسم و روان سالم فرد تأمین شود. همچنین غذای سالم غذایی 
است که عاری از هر گونه مخاطره میکروبی، شیمیایی، تشعشعات 
تهیه،  از جمله  مراحل مختلف  در  این غذا  باشد. شرایط سلامت 

انبار، توزیع و مصرف باید رعایت شود.
سرپرست مرکز بهداشت خوزستان بیان کرد: برخی همیشه سوال 
می پرسند که چرا بیماری در خوزستان طول کشید و یا چرا میزان 
مرگ و میر در خوزستان نسبت به آنچه انتظار داشتیم بالا است؟ 
زمانی که پیک بیماری در بسیاری از استان های دیگر وجود داشت 
در خوزستان مشکلی نداشتیم. ما در ابتدا بیماری را نمی شناختیم، 
بنابراین واکنش مان نسبت به بیماری واکنش مناسب بیماری نبوده 
است. بشر در مقابل ویروس کرونا غافلگیر شد اما اکنون که به این 
وضعیت رسیده ایم می توانیم به برخی سؤالات در خصوص وضعیت 

کرونا در خوزستان پاسخ دهیم.
چالش های  در  می تواند  سوالات  این  پاسخ  کرد:  تصریح  وی 
چند  خوزستان  باشد.  زمینه ای  بیماری های  زمینه  در  خوزستان 
در  ریوی  بنابراین مشکلات  است  بوده  خاک  و  گرد  درگیر  سال 
خوزستان نسبت به استان های دیگر فراوان تر است. بروز آسم در 
کشور ۸.6 درصد اما در خوزستان ۱6.7 درصد است یعنی بروز آسم 
در خوزستان دو برابر متوسط کشوری است بنابراین هر چه بیماری 
عفونت هایی  باشد  بیشتر  جامعه ای  در  ریوی  بیماری های  و  آسم 
زیرا  بیشتر است  بیماری های ریوی دیگر  و  آنفلوآنزا  مانند کرونا، 

میکروب ها و ویروس ها جای آزرده را بیشتر دوست دارند.
علوی بیان کرد: دومین موردی که باید در نظر بگیریم در خصوص 
امنیت غذایی است. خوزستان یکی از مناطق ناامن غذایی کشور 
درصد  صد  و  شهری  خانوارهای  درصد   5۰ از  بیشتر  و  است 
خانوارهای روستایی حدود 3۰ درصد درآمد خود را صرف خوراک 

می کنند.
شاپور  جندی  پزشکی  علوم  دانشگاه  بهداشت  معاونت  سرپرست 
اهواز بیان کرد: در خوزستان به دیابت نیز باید توجه ویژه ای شود 
زیرا شیوع دیابت در خوزستان ۱۴ درصد است. فشارخون، دیابت، 
کم تحرکی، چاقی، مصرف نامناسبت سبزی، مصرف بالای نمک 
و فست فود عوامل خطری هستند که فروانی آن ها در خوزستان 
زیاد است و این عوامل باعث می شوند که کرونا در خوزستان از 

وفور بالاتری برخوردار شود.
علوی با اشاره به میزان خطر انتقال کرونا در فعالیت های مختلف، 
صورت  در  پزشک  مطب  انتظار  سالن  در  نشستن  در  کرد:  بیان 
عدم رعایت پروتکل های بهداشتی حدود ۴۰ درصد، غذا به صورت 
 ۴۰ شهر  شلوغ  مراکز  در  گردش  درصد،   ۱۰ از  کمتر  بیرون بر 
درصد، شام خوردن و مهمانی رفتن حدود 5۰ درصد، خریدکردن 
در مراکز خرید 5۰ درصد و رفتن به مدرسه و مهدکودک حدود 
افزایش  انتقال  و شانس  دارد  انتقال کرونا وجود  6۰ درصد خطر 
می یابد. بنابراین تا زمانی که در وضعیت قرمز هستیم مدارس و 

مهدکودک ها باید تعطیل باشند.
وی افزود: رفتن به خانه سالمندان 6۰ درصد، آرایشگاه رفتن 7۰ 
درصد، غذاخوردن در رستوران ها با فضای بسته 7۰ درصد،  شرکت 
میدانی  ورزش های  درصد،   ۸۰ تا   7۰ عروسی  و  عزا  مراسم  در 
تا  مانند فوتبال و بستکبال 7۰ درصد، دست دادن و روبوسی 7۰ 
استادیوم،  به  رفتن  و  درصد   ۸۰ بوفه  در  غذاخوردن  درصد،   ۸۰
شهربازی، سینما، کنسرت و مراسم مذهبی با جمعیت بالای 5۰۰ 

نفر ۸۰ تا ۹۰ درصد باعث انتقال عفونت می شود.
کرونا  به  ابتلا  اینکه  بیان  با  خوزستان  بهداشت  مرکز  سرپرست 
به  توجه  با  کرد:  بیان  دارد،  زمینه ای  بیماری  با  تنگاتنگی  ارتباط 
روند  که  بگوییم  می توانیم  عفونت  انتقال  و  مسائل  این  اهمیت 
طولانی شدن بیماری در خوزستان و بالا بودن موارد بیماری در 

زمینه ای  بیماری های  موارد  در  که  است  این  دلیل  به  خوزستان 
مانند آسم، قلبی عروقی، فشار خون و عادت های غذایی غلط مانند 
مصرف نمک و فست فود و کم تحرکی چالش داریم و این وضعیت 
به طور نسبی در خوزستان، نسبت به استان های دیگر بیشتر است.

بین  تضاد  که  است  این  ما  مشکلات  از  یکی  گفت:  علوی 
دارد.  وجود  جامعه  قسمت های  همه  در  برنامه ها  و  تصمیم گیری 
از طرف  اما  نروند  تجمعات  به  مردم  می گیریم  تصمیم  از طرفی 
دیگر برای یک کار، زمانی تعیین می کنیم. مثلًا اگر می گوییم همه 
در منزل بمانند باید همه چیز تعطیل شود اما ما می گوییم باید به 

گونه ای زندگی کنیم که بیمار نشویم.
وی بیان کرد: در حال حاضر توصیه می کنیم که همه از ماسک 
استفاده کنند البته ما نمی گوییم ماسک بهترین راهکار است اما در 
شرایط فعلی استفاده از ماسک بهترین راهکار برای پیشگیری از 
شیوع کرونا است. علوی با بیان اینکه بیش از 5۰ درصد خوزستان 
در وضعیت قرمز و نارنجی قرار دارد، تصریح کرد: در حال حاضر 
۱2 شهر خوزستان قرمز، چهار شهر نارنجی و ۱۱ شهر زرد هستند 

که ما شهرهای نارنجی را نیز مانند قرمز می دانیم.
کرونا  معتادان  که  می شد  عنوان  گذشته  در  کرد:  تصریح  وی 
نمی گیرند، اما طبق بررسی 32۰ نفر از معتادان تحت پوشش مراکز 
گذری )DIC(، ۴.7 درصد این جمعیت به کرونا مبتلا بودند. خطر 
بنابراین  انتقال کرونا در افراد معتاد ۱۰ برابر افرادی عادی است 
هر نوع اعتیاد افراد را مستعد ابتلا به کرونا می کند. مصرف الکل، 

سیگار و قلیان در بسیاری از بیماری ها نقش دارند.

شهر زیبا و دیدنی دهدز در خوزستان پس از گذشت سال ها، همچنان 
با بحران دفع زباله مواجه است و این موضوع نارضایتی شهروندان 

را به دنبال داشته  است.
دهدز به عنوان یکی از مناطق گردشگری استان خوزستان شناخته 
می شود که در مرز این استان و چهارمحال و بختیاری قرار گرفته است. 
سال هاست که زباله های دهدز به روش غیراصولی روبروی شهرک 
آب نیرو دفع می شوند این وضعیت چهره ناخوشایندی را به طبیعت 

منحصر به فرد این منطقه داده است.
زباله  شهرداری دهدز چندین سال است که وعده ساماندهی دفع 
را می دهد ولی این وعده ها در ایستگاه شعار مانده  و جامه عمل 

نپوشیده اند.
شهردار دهدز در جدیدترین اظهار نظر خود در این باره گفت: ما از 
وضعیت دفع زباله در دهدز رضایت نداریم و به دنبال راهی برای حل 

دائمی این مشکل هستیم.

مسعود جمشیدی عادگانی افزود: با همکاری یکی از ارگان های شهر 
دهدز قصد داریم ماشین آلات مربوط به تهیه کود کمپوست از زباله را 

در دهدز مستقر کنیم تا این مشکل برای همیشه حل شود.
ایرنا  خبرنگار  به  موضوع  این  از  بی اطلاعی  ابراز  با  دهدز  بخشدار 
گفت: تا جایی که بنده اطلاع دارم هیچ اقدامی در راستای ساماندهی 

وضعیت فعلی دفع زباله صورت نگرفته است.
محسن البرزی افزود: دفع زباله در دهدز سالهاست که به صورت 
غیراصولی روبروی شهرک آب نیرو صورت می گیرد و پوشش جنگلی 

منطقه را نیز تحت الشعاع قرار داده است.
رییس اداره محیط زیست ایذه در این باره گفت: در سالیان گذشته 
این اداره از شهرداری دهدز به دلیل دفع غیر اصولی زباله در محل 

فعلی شکایت کرده است زیرا اصلا این مکان مجوز قانونی ندارد.
احمد امیری افزود: با توجه به وجود همین مشکل در ایذه، به دنبال 
این هستیم که با ساماندهی سایت دفع زباله ایذه و پس از احداث 

کارخانه بازیافت یا تهیه کود کمپوست، زباله های دهدز را نیز به این 
شهر منتقل کنیم تا مشکل به طور کلی برطرف شود.

یکی از شهروندان دهدزی در گفت وگو با خبرنگار ایرنا اظهار داشت: 
ما سال هاست فقط شعار ساماندهی سایت دفع زباله  را می شنویم و 

دیگر از این شعارها خسته شده ایم.
وی که خواست نامش در خبر ذکر نشود افزود: طبیعت زیبای دهدز 
متعلق به تمام مردم است ولی زیر کوهی از زباله مدفون شده و انواع 

نابسامانی را برای منطقه رقم زده است.
برنامه  یک  از  هرسال  دهدز  شهرداری  داد:  ادامه  شهروند  این 
جدید خبر می دهد اما این برنامه ها تاکنون عملیاتی نشده است، ما 

می خواهیم که این وضعیت هرچه زودتر بهبود پیدا کند.
دهدز از توابع شهرستان ایذه در شرق خوزستان و در دامنه های رشته 
کوه زاگرس قرار گرفته است و به عنوان بام خوزستان و پایتخت 

طبیعت این استان شناخته می شود.

3 شماره 2۱7۸- سه شنبه ۱7 تير ۱3۹۹ رخداد
خبركدهخبر

استاندار خوزستان :
پیک کرونا سپری شده است!

آمار مراجعین به مراکز درمانی و  استاندار خوزستان گفت: 
موارد بستری در خوزستان کاهش یافته که این به معنای 

سپری شدن پیک کرونا در خوزستان است.
غلامرضا شریعتی استاندار خوزستان در حاشیه نشست ستاد 
آمار  اظهار کرد:  استان در جمع خبرنگاران  با کرونا  مقابله 
بستری و مراجعین سرپایی به مراکز آزمایشگاهی و درمانی 
در استان و همچنین آمار افراد بهبود یافته نسبت به موارد 
بستری رو به افزایش است که این مسئله به معنای سپری 

شدن پیک کرونا در خوزستان است.
این  اما  است  کننده  امیدوار  شرایط  این  گرچه  افزود:  وی 
فاصله گذاری ها  همچنان  باید  که  می دهد  ما  به  را  هشدار 

را ادامه یایند.
تجمعات،  در  ماسک  از  استفاده  گفت:  خوزستان  استاندار 
اماکن  سایر  و  پاساژها  جمعی،  مراکز  و  بانک ها  ادارات، 
عمومی الزامی است و در صورتی که مسئولین اماکن دولتی 
و بازاریان نسبت به اجازه ورود و ارائه خدمات به افراد بدون 
ماسک اقدام نمایند دادستانی با آن مسئول برخورد قانونی 

خواهد نمود.
گرفته  تعهد  عزاداری  مراسمات  بانیان  از  کرد:  بیان  وی 
خواهد شد که مراسم با حداکثر ۱۰ نفر برگزار شود در غیر 
اینصورت مجوز دفن صادر نخواهد شد همچنین برگزاری 

مراسم عروسی نیز ممنوع است.
تا  گیرد  صورت  باید  کنترل ها  این  کرد:  تصریح  شریعتی 
ادامه  همچنان  یافته ایم  دست  آن  به  که  کاهشی  شیب 
کادر  همچنین  و  برسیم  بهتری  شرایط  به  و  باشد  داشته 
بهداشت و درمان ما فرصت تنفس و بازتوانی خود را داشته 
و  همراهی  امر  این  تحقق  برای  نیز  استان  مردم  و  باشد 

کمک نمایند.

با زلزله اي 3/3 ريشتري ؛
سالند لرزيد

زلزله ای به بزرگی 3/3 ریشتر در عمق ۱6 کیلومتری زمین، 
سالند در استان خوزستان را لرزاند.

شهر سالند در شهرستان دزفول واقع شده است.
کیلومتر،   ۱۰ به  ریشتری   ۱/3 لرزه  زمین  یک  همچنین 

هفتکل در خوزستان را لرزاند.

شرکت کشت و صنعت نيشکر هفت تپه :
حقوق کارگران امروز واريز می شود

طبق اعلام روابط عمومی شرکت کشت و صنعت نیشکر 
هفت تپه، یک ماه حقوق مابقی کارگران شرکت کشت و 
صنعت نیشکر هفت تپه امروز به حساب آنها واریز می شود.

روابط عمومی شرکت کشت و صنعت نیشکر هفت تپه در 
کرد:  اعلام  شرکت  سهامدار  نماینده  طرف  از  اطلاعیه ای 
تاسف  باعث  همکاران  حقوق  پرداخت  در  ناخواسته  تاخیر 
برای  شرایطی  که  است  این  بر  تلاش  اگرچه  شد  تاثر  و 

پرداخت منظم حقوق همکاران ایجاد شود.
بحرانی  شرایط  در  همکاران  است:  آمده  اطلاعیه  این  در 
کنونی تلاش خود را بکار گیرند تا فرصت های زمانی برای 
افت  دچار  شرکت  قبل  سال  مانند  و  نروند  دست  از  تولید 

شدید محصول نشود.
حسین آمیلی نماینده تام الاختیار شرکت نیشکر هفت تپه 
نیز اعلام کرده است: حقوق آن دسته از کارگران که اخیرا 

یک ماه حقوق را دریافت نکرده اند امروز واریز می شود.
کشاورزی،  بخش  کارگران  فرودین ماه  حقوق  افزود:  وی 
تپه  هفت  شرکت  قراردادی  نیروهای  و  کارخانه  حراست، 

هفته گذشته واریز شده است.
کارگران شرکت کشت و صنعت نیشکر هفت تپه در یک 
ماه اخیر اعتراضاتی نسبت به پرداخت نشدن سه ماه حقوق 
و تمدید نشدن دفترچه های بیمه تامین اجتماعی داشته اند.

سرپرست اداره  کل غله و خدمات بازرگانی خوزستان :
۹۹ درصد از مطالبات کشاورزان

 پرداخت شده است
سرپرست اداره کل غله و خدمات بازرگانی خوزستان با اشاره 
به اتمام  خرید گندم و کلزا در خوزستان از پرداخت بیش از 

۹۹ درصد از مطالبات کشاورزان خوزستانی خبر داد.
امید جهان نژادیان اظهار کرد: در آستانه پایان خرید تضمینی 
محصولات کشاورزی در خوزستان هستیم و میزان خرید 
گندم امسال، یک میلیون و 2۰6 هزار و ۱۰ تن بوده است.

وی با اشاره به ظرفیت بالای کشاورزی در استان خوزستان 
محصولات  تضمینی  خرید  در  توانستیم  امسال  افزود: 
کشاورزی از جمله گندم و کلزا، با مجموع وزنی یک میلیون 
افتخارات  به  دیگری  زرین  برگ  تن،  و 325  و 273 هزار 

همیشگی خوزستان اضافه کنیم.
سرپرست اداره کل غله و خدمات بازرگانی خوزستان تصریح 
محصولات  تضمینی  خرید  و  برداشت  فصل  آغاز  کرد: 
و  کرونا  ویروس  با شیوع گسترده  در خوزستان  کشاورزی 
واردات عمده کالا در بندر امام خمینی)ره( تلاقی پیدا کرد و 
این مساله موجب شد در این بازه زمانی به دلیل آسیب های 

وارد شده به کارکنان، دچار مشکلاتی شویم.
وی افزود: اکنون که به انتهای خرید تضمینی گندم و کلزا 
در استان خوزستان رسیده ایم بسیار خوشحالیم که توانستیم 
در خرید، حمل و انتقال کلزا و گندم و همچنین کالاهای 

وارداتی به رکوردهای بسیار باارزشی دست یابیم.
با  خوزستان  بازرگانی  خدمات  و  غله  اداره کل  سرپرست 
تاکید بر پرداخت سریع وجه کشاورزان در سال جاری گفت: 
خوزستان  استان  در  پرداخت  وضعیت  میانگین،  به صورت 
پرداخت  با  و تلاش شد  بوده  بهتر  به سال گذشته  نسبت 
سریع وجه کشاورزان، سهمی در تکریم آنان داشته باشیم.

مطالبات  عمده  سهم  برداشت،  اوایل  داد:  ادامه  وی 
اما  واریز شد  آنان  به حساب  روازانه  به صورت  کشاورزان 
در ادامه به دلیل آغاز برداشت و خرید گندم وکلزا در سایر 
تاخیر روبه رو  با  از کشاورزان  استان ها پرداخت وجه برخی 
از  درصد   ۹۹ از  بیش  حاضر  حال  در  ولی خوشبختانه  شد 
تامین  با  و  شده  پرداخت  خوزستانی  کشاورزان  مطالبات 
اعتبار جدید، وجه اندک باقی مانده نیز به حساب کشاورزان 

واریز خواهد شد.

نماينده مردم آبادان :

نخل ها نفس هاي آخرشان را مي كشند

نماينده مردم شوشتر :

سازمان ها به بازاریان رحم نمی كنند 

معاونت دانشگاه علوم پزشکی اهواز :

بروز آسم در خوزستان دو برابر متوسط كشوری است

خطر در کمين بام خوزستان ؛

طبیعت زیبای دهدز زیر كوهی از زباله مدفون شده است

مديرعامل آب و فاضلاب خوزستان :
اولین تصفیه خانه مدرن استان

 در بهبهان احداث می شود
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب خوزستان از آغاز تحولی نوین 
در صنعت فاضلاب و حفاظت از محیط زیست استان مبتنی بر 

فعالیت های دانش بنیان خبر داد.
به گزارش روابط عمومی شرکت آب و فاضلاب خوزستان، 
صادق حقیقی پور با بیان اینکه اولین تصفیه خانه مدرن استان 
در بهبهان احداث شده و جزو اولین ها در کشور بوده اذعان 
کرد: تصفیه خانه قدیم فاضلاب بهبهان از سازه های خیلی 
خوبی برخوردار است ولی سالهاست بنا به دلایل محیط زیستی 
غیر قابل استفاده شده که امیدواریم طی تعامل سازنده با محیط 
زیست بتوانیم موانع را مرتفع و مجددا این تصفیه خانه را وارد 

مدار بهره برداری کنیم.
وی تاکید کرد: می توان از پساب فاضلاب این تصفیه خانه در 

آبیاری فضای سبز شهرداری بهره برد.
حقیقی پور در خصوص تصفیه خانه جدید فاضلاب بهبهان 
اظهار داشت: مراحل پایانی کارهای اداری در حال انجام است 
و ان شاا... بزودی شاهد کلنگ زنی احداث این تصفیه خانه با 

اعتباری بالغ بر ۴۰۰۰ میلیارد ریال خواهیم بود .

مدير عامل سازمان مديريت پسماند شهرداری اهواز :
احداث سلول جديد برای جلوگیری

 از آتش سوزی ها آغاز شد
قنواتی مدیر عامل سازمان مدیریت پسماند شهرداری اهواز 
از آغاز احداث سلول جدید محل دفن صفیره، با هدف دفن 
بویژه  و  از مخاطرات زیست محیطی  و جلوگیری  بهداشتی 
و  دفن  سایت  در  احتمالی  های  سوزی  آتش  از  پیشگیری 

پردازش پسماندها در صفیره خبر داد.
آتش  پیِ  در  و  اهواز  شهردار  جهادی  رویکرد  به  توجه  با 
سوزی های چند ساله اخیر، دستور احداث سلول جدید محل 

دفن صفیره با روش فوکوئوکا صادر شد.
محمدرضا قنواتی رئیس سازمان مدیریت پسماند شهرداری 
اهواز با اشاره به مشکلات مزمن محل دفن صفیره گفت: روزانه 
۱۰5۰تن زباله به شکلی کاملا مکانیزه در اهواز جمع آوری و 
به همراه پسماندهای شهرهای کوت عبدا...، و شیبان به محل 
که  مطلب  این  توضیح  با  وی  می شود.  حمل  صفیره  دفن 
ظرفیت سلول فعلی سال هاست که به اتمام رسیده، عنوان کرد: 
متاسفانه در طول سال های گذشته به شکل سنتی دفن پسماند 
صورت می گرفت که برخی مشکلات زیست محیطی و آتش 

سوزی های اتفاقی یا بعضا عمدی اخیر را بدنبال داشته است
محافظت  و  مراقبت  من  قرمز  خط  کرد:  تصریح  قنواتی 
محیط زیست و سلامت شهروندان از آلودگی های ناشی از 
پسماندهاست بنابراین از روز نخست حضور در سازمان پسماند 
مقدمات آغاز مطالعات احداث سلول جدید را فراهم کردم که 
خوشبختانه کلیه مطالعات احداث این سلول با استفاده از توان 

بومی مهندسی واقع در سازمان مدیریت پسماند انجام شد.
یک  را  سلول  احداث  زمینه  در  سرمایه گذاری  گفت:  قنواتی 
تکلیف برای مدیریت شهری می دانم و امیدوارم با عزم جدی 
شهردار اهواز و شورای پنجم، در زمینه تخصیص اعتبار لازم 
برای احداث سلول با سازمان پسماند همکاری لازم بعمل آید.

قنواتی توضیح داد: پس از طی فرایند قانونی و با تسریعی که در 
این خصوص صورت گرفت؛ پیمانکار کارگاه را تجهیز کرده و 
می توان خبر آغاز فعالیت اجرایی احداث سلول جدید را با مبلغ 

اولیه ۸6 میلیارد ریال و در مدت زمان ۸ تا ۱۰ ماه اعلام کرد.

با تلاش کارشناسان نفت و گاز آغاجاري ؛
تاج چاه پازنان بدون حضور 

دکل حفاری تعويض شد
با تلاش کارشناسان اداره مهندسي تولید شرکت بهره برداري 
نفت و گاز آغاجاري تاج چاه شماره-۸۰ پازنان بدون حضور 

دکل تعویض گردید.
گاز  و  نفت  برداري  بهره  شرکت  عمومي  روابط  گزارش  به 
آغاجاري، مهندس همراه پور رئیس اداره مهندسي بهره برداري 
این شرکت گفت: با محاسبات فنی ، برنامه ریزي دقیق و انجام 
هماهنگي هاي لازم و نظارت همکاران در اداره مهندسي بهره 
فني  خدمات  گروه  توسط  ستاد،  و  آغاجاری  شرکت  برداري 
سرچاهي با همکاري شرکت ملي حفاري، تاج چاه شماره-۸۰ 

پازنان بدون حضور دکل تعویض گردید.
وی افزود: این چاه به دلیل نشت از شیرآلات تاج چاه و نا ایمن 
بودن از مدار تولید خارج و در برنامه ایمن سازي و تعویض 

شیرآلات قرار گرفته بود.
همراه پور عنوان کرد: در این عملیات که به مدت 3 روز طول 
کشید، با تزریق گل حفاري توسط پمپ تراک، کشتن و ایمن 
سازي شرایط چاه، نسبت به تعویض شیر اصلي فوقاني، شیر 
ایمني سرچاهي، شیر شاخه تولیدي، شیر شاخه غیر تولیدي و 
شیر عمقي اقدام و به لطف خدا و با تلاش، ابتکار و همکاري 
منسجم گروه هاي مستقر در نهایت کلیه شیرآلات معیوب 

تعویض و چاه ایمن گردید.

مدير عامل برق منطقه ای خوزستان :
رکورد مصرف برق شکسته شد

رکورد  گفت:  خوزستان  منطقه ای  برق  شرکت  عامل  مدیر 
پیک مصرف برق سال ۹۸ در استان شکسته شد از مشترکان 
درخواست داریم که در مدیریت مصرف برق حساسیت بیشتری 
داشته  باشند. محمود دشت بزرگ بیان کرد: با افزایش دمای 
هوا در هفته جاری مصرف برق افزایش پیدا کرد، روز گذشته 
پیک مصرف برق سال گذشته که هشت هزار و ۸3 مگاوات 
بود شکسته شد. وی بیان کرد: اوج مصرف برق در روز گذشته 
هشت هزار و ۱32 مگاوات بوده که نسبت به هفت هزار و 762 
مگاوات مشابه مصرف برق در سال قبل؛ ۴.5 درصد رشد را 

نشان می دهد.
مدیر عامل شرکت برق منطقه ای خوزستان افزود: با توجه 
بحران  بینی سازمان هواشناسی و هشدار مدیریت  پیش  به 
استانداری خوزستان مبنی بر افزایش دما به ۴۹ درجه سانتیگراد 
و یا بیشترتا پایان هفته در اغلب مناطق استان و افزایش استفاده 
از وسایل سرمایشی، از مردم می خواهیم که با مدیریت مصرف 
برق به خصوص در ساعت های پیک )۱۴ تا ۱7 و 2۱ تا 23( 

ما را در تامین برق یاری کنند.


